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Bibliotheca academica ‐ Cíle a perspektivy vysokoškolských knihoven 2010 
 
 
Celkové hodnocení 
 
Webový dotazník vyplnilo 40 účastníků ze 127 obeslaných účastníků konference, tj. 31,5 %. 
Jako velmi přínosnou akci ohodnotilo 19 respondentů, jako dobrou 20 respondentů. 
Pozitivní hodnocení tedy dalo akci celkem  97,5 %. 
 

 
 
 
 
Hodnocení jednotlivých příspěvků 
 
(známkujte jako ve škole 1 až 5) 
 
Na konferenci  zaznělo celkem 21 příspěvků.  
Víc než 50% jedniček dostalo 19 příspěvků (90,48 %). 
Víc než 75% jedniček dostaly 4 příspěvky (19,05 %). 
 
Jednou pětkou byly ohodnoceny 3 příspěvky (14,29 %). 
 
Níže je uvedeno 5 nejlépe hodnocených příspěvků: 
 
Výsledky dotazníkového šetření k EIZ z programu INFOZ, zhodnocení a závěr konference  
Iva Prochásková, UPa 
 

 
 
 

1  32x  82,1 % 
2  6x  15,4 % 
3  1x  2,6 % 
4  0x  0,0 % 
5  0x  0,0 % 
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OR2010 – nové trendy a technologie v budování institucionálních repozitářů  
Lukáš Budínský, UTB 
 

 
 
ICOLC European Meeting 2010  
Barbora Katolická, ZČU 
 

 
 
Konference LIBER 2010  
Iva Horová, AMU 
 

 
 
Trendy v rozvoji vysokoškolských knihoven – úvod 
Daniela Tkačíková, VŠB‐TUO 
 

 
 

1  30x  81,1 % 
2  6x  16,2 % 
3  0x  0,0 % 
4  1x  2,7 % 
5  0x  0,0 % 

1  29x  78,4 % 
2  6x  16,2 % 
3  1x  2,7 % 
4  1x  2,7 % 
5  0x  0,0 % 

1  27x  73,0 % 
2  9x  24,3 % 
3  1x  2,7 % 
4  0x  0,0 % 
5  0x  0,0 % 

1  27x  73,0 % 
2  9x  24,3 % 
3  1x  2,7 % 
4  0x  0,0 % 
5  0x  0,0 % 
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Odborné téma BA CPVŠK 2011 
 
Při přípravě programu se výkonný výbor snaží vyjít i z návrhů námětů účastníků konference. 
Mezi nejčastěji uváděná témata pro rok 2011 patří: 
 
• OpenAccess a budování institucionálních repozitářů 
• Informační gramotnost a vzdělávání uživatelů 

 ( e‐learning, nástroje a technická podpora, zapojení knihovníků do procesu vzdělávání na VŠ) 
• Elektronické informační zdroje ‐ trendy, novinky, sdílení zdrojů a utváření konsorcií 

 
 
 
Tématické semináře 2011 
 
Témata navržená výkonným výborem AKVŠ: 
(bylo možno vybrat více než jedno téma) 
 

Možnosti měření efektivnosti a výkonnosti pro VŠ knihovny (2. ročník)  14  35,0 % 

Bibliometrické analýzy  19  47,5 % 

Popularizace otevřeného přístupu ‐ novinky v oblasti Open Access a Creative Commons  28  70,0 % 

Možnosti využití sociálních sítí v činnosti knihoven  21  52,5 % 

 
Další tipy na semináře: 
 
• Budování institucionálních repozitářů a jejich zapojení do evropských projektů 
• Problematika vědeckého publikování a hodnocení vědecké aktivity 
 
 
 
Vzkaz pro výkonný výbor 
 
Na závěr dotazníku bylo možné připojit vzkaz pro výkonný výbor. 
Této možnosti využilo celkem 8 respondentů (20,0 %). 
 
Ze vzkazů vybíráme: 
 
• Letos se to opravdu povedlo. 
• Více podporovat, zastupovat knihovny v tom, co a jak chtějí dělat (a ne jak to chce VV). Diskuse na 

začátku BA nemá smysl, chyběla naopak diskuse na konci. 
• Nobody is perfect :‐), ale vážně ‐ upřímný dík za velký kus práce, kterou pro knihovny děláte 

(INFOZ, organizace BA, ...).  
 
 
 
 
 
 
Zpracoval: Martin Fasura 


